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Maarsbergen  

  

Geachte Mevrouw van der Wal- Zeggink, 

In reactie op uw voornemen de jacht op de haas en het konijn op te schorten voor seizoen 

2022/2023 in de provincies Utrecht, Limburg en Groningen. 

Al ruim 120 jaar draagt onze familie haar verantwoordelijkheid over het beheer, in de ruimste zin 

van het woord, over één de vele landgoederen die de provincie Utrecht rijk is.  

Veel van de beheer werkzaamheden staan in het teken van behoud en verbetering van de flora en 

fauna. Openstelling zorgt ervoor dat dit landgoed een belangrijke rol speelt voor de lokale 

gemeenschap die dagelijks van de flora en fauna geniet. Natuur en het beheer is echter niet iets 

vanzelfsprekends in tegenstelling tot wat veel mensen denken. Natuur zoals wij het kennen in 

Nederland vergt veel onderhoud en beheer.  

Als eigenaren betekent dit in praktijk dat landbouwpercelen worden omgevormd tot natuur, biotoop 

verbeteringen worden aangebracht zoals singels, wallen het zaaien van kruidenranden, laat maaien 

van percelen ivm kwetsbare bodembroeders, jonge hazen en reekalveren, plaatsen van 

eendenkorven etc. Maar ook wandelaars aanspreken op niet aangelijnde honden en het opruimen 

van afvaldumpingen.      

De jacht, schadebestrijding en reeën beheer zijn een onlosmakelijk onderdeel van dit beheer.  

Als een goed rentmeester wordt er nauwlettend in de gaten gehouden hoe de hazen lopen en of er 

voldoende zit om een klein percentage te oogsten. De hazenstand kan fluctueren. Een extreem nat 

en koud voorjaar, leverbot om maar enkele voorbeelden te noemen. Daarnaast worden er vele op 

de wegen doodgereden en helpt mestinjectie ook bepaald niet. 

Door het opschorten van de jacht op haas en konijn op basis de huidige onderliggende argumenten 

en cijfers, gaat u mijns inziens, voorbij aan het vele werk dat FBE’s, WBE’s, Groene BOA’s , jagers en 

terreineigenaren dagelijks en vaak op vrijwillige basis doen en getuigd zelfs van een zekere 

minachting. 

Zo is er in ons veld en binnen onze WBE de Schaffelaar  geen sprake van een sterk dalende trend. 

Sterker door de inzet van vele van de hierboven genoemde partijen, ten behoeve van flora en fauna, 

behouden wij een gezonde stand. 

De mensen, die dag in dag uit in het veld aanwezig zijn, zijn uitstekend in staat om te beoordelen of 

een klein percentage geoogst kan worden. Jagers zijn goed opgeleid en hebben de 

verantwoordelijkheid voor het behoud van een redelijke wildstand. Het zou toch absurd zijn om één 

van de mooiste stukjes biologisch vlees die ons land rijk is te vervangen door import uit Argentinië 

terwijl wij met z’n allen de verantwoordelijkheid hebben CO2 terug te dringen om de klimaat 

doelstellingen te halen. 

Ik zou u dan ook willen verzoeken om uw voornemen om de jacht op haas en konijn op te schorten 

voor seizoen 2022/2023 te heroverwegen en hiervan af te zien.  

Met vriendelijke groet, 

Frank ter Kuile 



 

 

     


